
De Sanctis: Roma zasługuje absolutnie na puchary

News - ASRoma.pl

Morgan De Sanctis to bramkarz, jakiego oczekiwało wielu w Romie. Po

odejściu z Napoli stał się jednym z najważniejszych graczy w zespole. W

wywiadzie dla Sportmediaset odpowiadał na pytania m.in. o Garcię i

Tottiego.

 

- Posiadanie mocnej obrony jest na pewno gwarancją sukcesu, wystarczy po prostu

wziąć pod uwagę liczby Romy z ostatnich lat. Dla mnie przyszłość jest teraz, pragnę

spisać się dobrze i w jak najlepszy sposób w ostatnich latach mojej kariery.

 

Odejście Z Napoli.

- Fakt, że odchodzę z Napoli zależał od oferty Romy, gdyż jest ważnym klubem z

ambitnym projektem, który pozwolił mi na finał kariery, jaki zawsze chciałem, na

najwyższym poziomie.

 

Garcia?

- Jego siłą jest stabilizacja w tak bardzo skomplikowanym środowisku jak to Romy i

bycie od razu jasnym, również poprzez bardzo dobrą i szybką znajomość włoskiego.

 

Totti?

- Znam go ponad 20 lat, spotkałem go tutaj z wielkim entuzjazmem. W tych dwóch

meczach i mamy nadzieję, że będzie tak przez resztę sezonu, połączył techniczną i

ludzką jakość lidera.

 

Jak ocenisz aktualny moment Romy?

- To klub, który nie może pozwolić sobie na trzeci rok z rzędu bez udziału w

europejskich pucharach. Ze względu na zespół, klub, markę, rozpoznawalność,

kibiców i środowisko, Roma zasługuje absolutnie na europejską scenę.

 

Twój cel?
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- Mam ich naprawdę wiele w krótkim terminie...dla mnie przyszłość jest teraz,

jednak przeważnie tak jest, gdy zdasz sobie sprawę, że twoja kariera dobiega

końca, starasz się przeżywać na maksimum te momenty i wykorzystać najwięcej

okazji, które ci się zdarzają, aby osiągnąć sukces.
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